
Protokoll styrelsemöte 1, tillika konstituerande möte, 19 april 
kl.  19:30-21:00

1. Mötets öppnande 

2. Notering av närvarande

Jenny Bågesund-Laurila, Karin Engström, Sanna Gunnare, Mats Luspa, Karin Niva, Eva Salmi,
Felix Selin, och Mats Walfridsson.

3. Val av sekreterare för detta möte

Mats L. 

4. Val av justerare

Sanna.

5. Godkännande av dagordning

Övrig fråga: Musik STIM-pengar under tävlingar.

6. Konstituering av styrelse + grenledare 

1. Val av vice ordförande

Sanna Gunnare

2. Val av sekreterare

Jenny Bågesund-Laurila

3. Val av kassör

Eva Salmi

4. Val av grenledare Skidor

AnnaKarin Niva

5. Val av grenledare Orientering

Mats Luspa

6. Val av grenledare Cykel

Karin Engström

7. Firmatecknare 

Kassör Eva Salmi (pnr 19700418-9028) och ordförande Mats Luspa (pnr 19680107- 8913 
var och en för sig blir firmatecknare. Kanslisten Felix Selin (pnr 19981217-6619) får 
fullmakt för att kunna hämta ut kontanter från banken och även full tillgång till  
Internetbanken. 



8. Kommittéer 

Skidspår 

Bernt Niva 

Sponsorgrupp 

Beslutas under kommande styrelsemöten.

Kläder 

AnnaKarin Niva, Åsa Redin och Karin Engström.

Läger 

Sanna Gunnare, Heli Nilimaa och Eva Salmi.

9. Övriga funktioner 

Personalansvarig: Karin Niva

Kontakt dataskydd: Mats Luspa

LOK-stödsansvarig firmatecknare: Eva Salmi

Anställd kanslist: Felix Selin (anställd till kring 15-20 augusti)

7. Genomgång av föregående protokoll och uppföljning av 

tidigare beslut

Diskussion skydd Kiruna-Lasses OS-guld. Styrelsen kom fram till att vi 

låter det vara som det är just nu vilket uppfyller kravet från Kiruna-Lasses 

anhöriga om att OS-guldet skall visas upp för allmänheten företrädesvis i 

lokal där skidåkare ofta vistas.

8. Rapporter 

1. Kansliet

Bokföringen. Resekostnadssammanställning har gjorts. 70 000 kr. i resor hittills,

Lånat ut högtalare till Kiruna IF.

Skicka ut påminnelse om medlemsavgift. 

Skicka jubilar-lista.

Då Felix skall sluta som kanslist så skall han redovisa sina arbetsuppgifter och skicka dessa 
till styrelsen.

Frågan uppkom om att anställa kanslist eller ej efter Felix? Styreslen beslutade att lägga in 
en blänkare om kanslist-jobbet på hemsidan till sommaren.



2. Ekonomi

Då IFK ej haft tillgång in till stadionbyggnaden och köket under ordinarie öppettider 
framförde Karin ett förslag att ansöka om en hyresfrimånad som kompensation. Styrelsen 
beslutade att så skall göras. Kanslisten eller Karin åtar sig detta.

3. Skidor

233 hittills anmälda till Kirunaspelshelgen vilket är ca 50% färre deltagare än de senaste 
åren. Detta kanske är en Covid-effekt.

Eftersom Bernt Niva fortfarande står i elitledet i Vasaloppet kvarstår stödet att IFK står för 
hans startavgift i Vasaloppet.

Sommarskidskola skall hållas i Sävast. En del IFK:are skall vara med. Enligt policyn stöttar
klubben med 1000 kr/deltagare för läger.

4. Orientering

Naturpasset Sommar planeras. Den andra kartan blir i år Laxforsen då den är nyritad och -
reviderad med anledning av tävlingarna som hölls förra året.

Revidering av Kurravaara-kartan skall ske i sommar av Mats.

Midnattsolgaloppen: Ett möte förväntas ske i maj någon gång. Här krävs också revidering 
av Abisko-kartan för dessa tävlingar. Troligen mycket stora tävlingar med Kiruna-mått 
mätt. Boende både för funktionärer och deltagare blir nog inget problem. Dusch kan hyras 
av Abisko Turisttation. Startfältet beräknas bli kring 1000 deltagare. Norska startavgifter, 
som är högre än svenska (delas 50/50 med Bjerkvik IF) => Kassako för IFK. Troligtvis 
kring 400 000 kr i startavgiftsintäkter för IFK (I förra Midnattsolgaloppen 2019 låg 
startavgiften på i genomsnitt 800 Nkr/deltagare för alla dagar. Kring 200 Nkr/dag).

Ett träningorienteringsschema för i år har upprättats. 

Det råder dock tveksamheter om en orienteringsskola kan hållas i år då Frida vill ta en paus.

5. Cykel

Den nyvalde grenledaren Karin Engström kommer att styra upp enklare aktiviteter som till 
exempel cyklingen i höstlägret, ”hemmavättern” etc, Det finns en möjlighet till en 
cykelskola för barn&ungdomar om inte orienteringsskolan, som hon är hjälpledare i, blir 
av.

6. Sponsorkommittén

Ligger lite på is. Men på något sätt bör denna upplivas. Efterlysa någon medlem som kan 
detta.

7. Rapport spårråd

Ett möte har hållits sedan IFKs förra styrelsemöte. Bernt Niva representerar IFK. Mest 
framtidsprat i detta möte om kommunen skall ta över spårprepareringen eller ej.

8. Nya hemsidan

Mats Walfridsson har börjat experimentera med en egen-utvecklad hemsida baserad på 
wordpress. Det ser lovande ut.



9. Lägerplanering

I maj skall planeringen för höstlägret påbörjas.

10. Mailadresser @ifkkiruna.se

Google skall börja ta belalt för att ha konton med mailadresser @ifkkiruna.se. Priset blir 3 
dollar/användare/månad (36 dollar/år). Första fyra månaderna gratis.

Vi har tre konton kvar (108 dollar/år). Troligitvis kan vi hitta en annan teknisk lösning som är 
billigare. Mats W och Mats L jobbar på detta.

11. Föreningsutveckling

Inget togs upp.

12. Övriga frågor

Sanna har studerat vad som gäller vad avser ersättning till STIM när musik spelas på tävlingar. Avgiften 

verkar bero på vilken teknik man använder för att spela upp musiken. Det verkar dock vara lite diffust 

för vad som gäller för ideella föreningar. Sanna har skickat en fråga till skidförbundet angående detta 

men ej fått svar.

Skidförbundet själva uppmuntrar speaker och musik i ungdomstävlingar, men verkar ej ha tänkt på detta 

med STIM.

Sanna jobbar vidare med detta.

13. Nästa möte

12 maj kl. 19:30.

14. Mötets avslutande

Sekreterare: Mats Luspa

Justerare: Sanna Gunnare


